
Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nižnej Boci konaného

dňa 23.02.2024 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu

Prítomní:          Starostka : Mgr. Silvia Skusilová
                           Poslanci : Ing. Peter Matejko

Martin Lichardus
Ing. Tomáš Hellebrandt
Mgr. Silvia Rísiková

Neprítomní: Anna Trajteľová 

Ďalší prítomní:   PhDr. Desana Stromková – hlavná kontrolórka       

Verejnosť:         ....................................................................................................

Program:
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení.
4. Správa hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení prijatých v roku 2023
5. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce
6. Schválenie dotácie CVČ Liptovský Hrádok na rok 2024
7. Upozornenie prokurátora
8. Vzdanie sa funkcie zástupkyne starostky a menovanie nového zástupcu starostky
9. Žiadosť o prenájom garáže v obecnom dome
10. Odpadové hospodárstvo – percento vyseparovania.
11. Vysporiadanie cesty popri Chopcovici
12. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnych služieb o finančný príspevok na prevádzku v roku 2024
13. Rôzne:

a) Návrh na prijatie VZN o poriadku v obci
b) Harmonogram zasadnutí OZ v roku 2024
c) Odpoveď na žiadosť o obnovu katastrálneho operátu v k.ú. Nižná Boca 
d) Vyúčtovanie elektrickej energie 
e) Daňové priznania - aktualizácia

14. Ukončenie

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /ďalej iba OZ/ zahájila a viedla starostka obce. Privítala prítomných,  
konštatovala, že na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci, a preto ho v zmysle § 12 ods. 5 Zák. 369/90 Zb. 
o obecnom zriadení prehlásila za uznášania schopné.  
Navrhnutý program zasadnutia   poslanci schválili  všetkými hlasmi.  (uznesenie č. 1/2024, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. S.  Rísiková,  M. Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)
Na návrh zástupkyne starostky a poslankyne Mgr. Silvie Rísikovej bol program doplnený o 1 bod Zmeny 
a doplnky územného plánu č.2 doplnený za bod č. 12.
Na návrh starostky bol doplnený ďalší bod Rozpočtové opatrenia pred bod Rôzne za bod č. 13.

Program:
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení.
4. Správa hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení prijatých v roku 2023
5. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce
6. Schválenie dotácie CVČ Liptovský Hrádok na rok 2024
7. Upozornenie prokurátora
8. Vzdanie sa funkcie zástupkyne starostky a menovanie nového zástupcu starostky
9. Žiadosť o prenájom garáže v obecnom dome
10. Odpadové hospodárstvo – percento vyseparovania.
11. Vysporiadanie cesty popri Chopcovici
12. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnych služieb o finančný príspevok na prevádzku v roku 2024
13. Zmeny a doplnky územného plánu č. 2 
14. Rozpočtové opatrenia 



15. Rôzne:
a) Návrh na prijatie VZN o poriadku v obci
b) Harmonogram zasadnutí OZ v roku 2024
c) Odpoveď na žiadosť o obnovu katastrálneho operátu v k.ú. Nižná Boca 
d) Vyúčtovanie elektrickej energie 
e) Daňové priznania - aktualizácia

16. Ukončenie

Zmena programu bola schválená všetkými hlasmi prítomných poslancov (uznesenie č. 1/2024, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. S.  Rísiková,  M. Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0). 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice
Za overovateľa zápisnice bol  určený  Ing. Tomáš Hellebrandt, za zapisovateľku zasadnutia OZ bola určená 
starostkou  Mgr. Silvia Rísiková.
Poslanci zobrali na vedomie overovateľa a zapisovateľku všetkými hlasmi (uznesenie č. 2/2024, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  15.12.2023 
– neboli prijaté poverujúce uznesenia
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení všetkými hlasmi (uznesenie č. 3/2024, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 4. Správa hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení prijatých v roku 2023
Správu dostali poslanci emailom, kontrolórka Desana Stromková skonštatovala, že pri kontrole neboli zistené 
žiadne závažné nedostatky a pochybenia, je potrebné doplniť uznesenie o schválení PHSR, ktoré naformulovala 
Miestna akčná skupina – spracovateľ PHSR. Preklepy a chyby sú už odstránené. Pani kontrolórka predložila 
poslancom aj Súhrnnú správu o kontrolnej činnosti za rok 2023, ktorá sa každoročne  zverejňuje na webovej 
stránke.   .   
Poslanci  zobrali správy hl. kontrolórky na vedomie všetkými hlasmi (uznesenie č. 4/2024, za 4 – Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0).

K bodu 5. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce, ktoré boli predložené poslancom na minulom zasadnutí OZ 
boli doplnené a poslanci tieto zásady dostali emailom. 
Poslanci Zásady schválili všetkými hlasmi (uznesenie č.5/2024,  za 4 –Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  
Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)
  

K bodu 6. Schválenie dotácie CVČ Liptovský Hrádok na rok 2024.
Starostka – na základe žiadosti Centra voľného času Lipt. Hrádok (CVČ) obec poskytne dotáciu na prevádzku 
a na záujmové vzdelávanie detí v centre voľného času v  sume 8,92 € /mesiac/dieťa. CVČ navštevujú dve deti 
z našej obce a dotácia sa poskytuje na mesiace január až august 2024. Na obdobie september  až december 
2024 bude dotácia vyrátaná na základe počtu prijatých detí (CVČ doručí obci rozhodnutia o prijatí detí do 
krúžkov). 
Poslanci schválili dotáciu na prevádzku a na záujmové vzdelávanie detí v centre voľného času v Liptovskom 
Hrádku v  sume 8,92 € /dieťa / mesiac všetkými hlasmi (uznesenie č.6/2024,  za 4 –Ing. Peter Matejko,  Mgr. 
Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 7. Upozornenie prokurátora
Starostka – obci bolo doručené upozornenie prokurátorky na dodržiavanie zverejňovania pozvánok na webovej 
stránke obce. V októbri sa konali dve zasadnutia poslancov OZ a pozvánky boli zverejnené na webovej stránke 
len dva dni pred rokovaním a zo zákona majú byť zverejnené tri dni pred rokovaním. Na pochybenie obce 
upozornila p. Hribik Eva podnetom na prokuratúru. Prokurátorka uznala dôvod podnetu a doručila obci 
upozornenie prokurátora na dôsledné dodržiavanie § 12, ods. 4 Zákona o obecnom zriadení.  Upozornenie 
prokurátora tvorí prílohu zápisnice.  
P. Hribik podala okrem tohto podnetu dva ďalšie podnety, ktoré prokurátorka vyhodnotila ako nedôvodné a preto 
p. Hribik podáva opätovné podnety na krajskú prokuratúru a na generálnu prokuratúru SR. Okrem podnetov 
podala E. Hribik dve trestné oznámenia na mňa, polícia SR ma vypočula a trestné oznámenia vyšetrovateľ 
vyhodnotil ako nedôvodné. Pripomínam, že čím viac podnetov a trestných oznámení bude E. Hribik podávať, tým 
viac prokurátorov a policajtov bude vedieť o tom, čo spravil zástupca starostu v roku 2014, keď protizákonne 
povolil osadiť bránu na cestu. 
Starostka  - obci bolo doručené dňa 19.02.2024 Uznesenie o úhrade trov konania kasačnej sťažnosti pod 
spisovou značkou ZA-30S/73/2020-155, kde obec podala kasačnú sťažnosť po nepriznaní trov konania v žalobe, 
v ktorej E. Hribik A J Hubcej  prostredníctvom právneho zástupcu žalovali Ministerstvo dopravy a výstavby SR 
a obec Nižnú Bocu uviedli ako ďalšiu účastníčku konania, napriek tomu, že žalobcovia vedeli o zrušení 
rozhodnutia žalovaného (MDaV SR). Obci krajský súd v predmetnej výzve explicitne uviedol citujem „zasielame 
rovnopis žaloby s prílohami s tým, aby ste sa k jej obsahu v lehote 30 dní písomne vyjadrili a to v elektronickej 



podobe.“ Krajský súd vyjadrenie k žalobe formuloval ako povinnosť na vyjadrenie a je zjavné, že krajský súd 
výzvou zo dňa 21.01.2021 obci uložil povinnosť vyjadriť sa, alebo sa vzdať práva na vyjadrenie. Celé znenie 
kasačnej sťažnosti ako aj uznesenie Najvyššieho správneho súdu a uznesenie správneho súdu v Banskej bystrici 
tvorí prílohu zápisnice. Obec ako ďalšia účastníčka je povinná zaplatiť žalobcom náhradu trov kasačného konania 
vo výške 302,38 € aj vzhľadom na liknavý prístup správneho súd, ktorý v predmetnej veci začal vykonávať prvé 
procesné úkony až viac ako rok po podaní správnej žaloby. Najvyšší správny súd vyčíta správnemu súdu, že 
v predmetnej veci nepostupoval rýchlejšie, keďže včasnejším spracovaním správnej žaloby by zistil, že došlo 
k zrušeniu preskúmavaného rozhodnutia priamo z administratívneho spisu žalovaného. 
Poslanci zobrali na vedomie upozornenie prokurátora a výšku trov kasačnej sťažnosti všetkými hlasmi (uznesenie 
č.7/2024,  za 4 –Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, 
zdržal sa 0)

K bodu 8. Vzdanie sa funkcie zástupkyne starostky a menovanie nového zástupcu starostky.
Zástupkyňa starostky a poslankyňa OZ Mgr. Silvia Rísiková podala písomnú žiadosť, v ktorej sa vzdáva funkcie 
zástupkyne starostky k 29.02.2024 z osobných dôvodov a vzdáva sa vyplácania odmien za vykonávanie 
poslaneckého mandátu do konca volebného obdobia. 
Starostka oslovila Ing. Petra Matejka, ktorý súhlasil s vykonávaním zástupcu starostky a odovzdá mu nové 
poverenie od 1.3.2024.

K bodu 9. Žiadosť o prenájom garáže v obecnom dome
Obci bola adresovaná žiadosť Ing. Tomáša Hellebrandta o prenájom garáže. Poslanci prerokovali danú žiadosť 
s tým, že garáž dá obec Ing. Hellebrandtovi do výpožičky na určitý čas a on sa zmluvne zaviaže opraviť vstup do 
garáže, dlážku v garáži a vymaľuje ju. 
Poslanci schválili výpožičku garáže za naturálne plnenie všetkými hlasmi (uznesenie č.8/2024,  za 4 –Ing. Peter 
Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková, Martin Lichardus -   proti 0, zdržal sa Ing. Tomáš Hellebrandt)

K bodu 10. Odpadové hospodárstvo – percento vyseparovania
Starostka – percento vyseparovania za rok 2023 nám vyšlo 41,50%, čím sme si polepšili o 8,56 % oproti roku 
2022. Pomohla nám registrácia kompostoviska na cintoríne podľa § 98 zákona 79/2015 Z.z. o odpadoch v roku 
2023. Poplatok za uloženie odpadu sa nám znížila z 22 € na 18 € za tonu. 
Prišiel nám dodatok č. 3 ku Zmluve o zneškodnení odpadu kde sa zvyšuje cena za tonu komunálneho odpadu 
z 38,18 € na 41 € bez DPH  a pri veľkoobjemovom odpade je to z 49,36 € na 52 € bez DPH za tonu. Poplatok za 
rekultiváciu skládky sa zvyšuje z 9,96 € na 11 € bez DPH za tonu. 
Ak mesto Liptovský Hrádok začne komunálny odpad dotrieďovať (predpokladaný termín je jún 2024) a tým ho 
zhodnocovať ceny za zmesový komunálny odpad sa zdvihnú na 108,00 eur za tonu,  objemný odpad na 113,00 
eur za tonu bez dane z pridanej hodnoty. Cena za zhodnotenie odpadu zahŕňa všetky náklady spojené so 
zhodnotením odpadu, ako aj s uložením upraveného odpadu na skládku odpadov, vrátane poplatku za uloženie 
odpadu na skládku, čiže už nebudeme platiť poplatok za rekultiváciu a poplatok za uloženie odpadu. Poplatok za 
odpad sme na rok 2024 nezvyšovali, ale asi sa tomu nevyhneme na rok 2025. 

K bodu 11. Vysporiadanie cesty popri Chopcovici
V úradne archívnej dokumentácii Urbárskeho spolku obce Nižná Boca, pozemkové spoločenstvo  bol nájdený 
dokument zo 07.09.1951, v ktorom je uvedené, že: citujeme z dokumentu  „Prípojka cesty bola spoločne 
vybudovaná so štátnou cestou, v doline od nadjazdu nadol do dediny. Výmera tejto cesty je 270 m², čiže 97,20 
láchtrov. Títo občania nedostali preplatenie za pozemky od štátu podnes. Chyba bola vlastná, že sa neuchádzali. 
Urbáry sa uzniesly, že preplatia občanom za 1 láchter 18,- Kčs: 97020 láchtrov á 18,- Kčs = 1750 Kčs.  
Dostalí majitelia vyplatené:
Mária Tréger pekárička   47,52 lácht. á 18,- Kčs = 855,36 Kčs
Michál Zahradník 19,98 lácht. á 18,- Kčs = 359,64 Kčs
Zuzana Hérich janur 29,70 lácht. á 18,- Kčs = 534,60 Kčs
Jestli by štát vyplatil menovaným majiteľom peniaze za zobraté pozemky, pod cestu sú povinní vyplatené peniaze 
vrátiť urbárom.“
Týmto dokumentom je potvrdené, čo starší občania ústne tvrdili už od začiatku sporu, a to že cesta popri 
Chopcovici bola postavená v rámci výstavby štátnej cesty v rokoch 1938 – 1939, pri ktorej došlo k zasypaniu 
pôvodnej cesty do doliny a do podjazdu bola vložená cesta a vodný tok Chopcovica. Nebola to len cesta pre býky 
ku bujačej stajke,. Pôvodným majiteľom boli pozemky vyplatené  Urbármi Nižno-svätojánskej Boce, Nižno-
kráľovskej Boce a Strednej Boce, preto ju títo majitelia museli akceptovať a preto sa dlhé desaťročia ako cesta 
využívala. Urbáre tento fakt nezapísali do katastra nehnuteľností, čo bola chyba. Samotná p. Soňa Hubcejová 
písomne potvrdila v roku 1993, že pozemky, ktoré sú v jej vlastníctve sa využívajú ako prístupová cesta. Napriek 
tomu dala v roku 2014 súhlas  E. Hribik na  osadenie brány ku ohláseniu drobnej stavby. 
Najstarší občania ústne potvrdili, že osoba Mária Trégerová, ktorú prezývali Pekárička, žila v obci, bola bezdetná 
vdova.  Mária Trégerová, rod. Mäsiarová sa narodila 08.06.1872 a zomrela 27.03.1957. Podľa matriky 
v Liptovskom Hrádku bola pochovaná na cintoríne v Nižnej Boci dňa 29.03.1957, žiaľ na miestnom cintoríne sa 
nenachádza žiadny hrob s jej menom a dátumami narodenia a úmrtia. Aj na základe tohto dokumentu je vydanie 
súhlasu s drobnou stavbou brány v roku 2014 protizákonné. Pozemky pod cestou patria nástupcovi Urbárov a to 
Urbárskemu spolku obce Nižná Boca, pozemkové spoločenstvo, v ktorého archíve sa dokument našiel. 



Snahou obce je cestu raz a navždy vysporiadať a preto budú majitelia parciel pod cestou vyzvaní na predaj 
predmetných parciel podľa geometrického plánu, ktorým bola cesta zameraná tak ako bola zvykovo vyjazdená za 
cenu, za ktorú bola vykúpená od p. Zahradníkovej Danice a manželov Kuchárskych. 
Ak sa nám cestu nepodarí vysporiadať, na základe nájdeného dokumentu z roku 1951 už nikto nesmie na túto 
cestu osadiť bránu, alebo inak znemožniť prechod a prejazd po nej. Scan dokumentu tvorí prílohu zápisnice. 
Poslanci schválili výzvu na odkúpenie pozemkov pod miestnou cestou popri Chopcovici za cenu, ktorá bola 
schválená uznesením č 35/2017 všetkými hlasmi (uznesenie č 9/2024,  za 4 –Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia 
Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 12. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnych služieb o finančný príspevok na prevádzku 
v roku 2024
Poslanci prerokovali žiadosť neverejného poskytovateľa DPS Golden Age o.z. o poskytnutie finančného 
príspevku na dve klientky umiestnené v tomto sociálnom zariadení. 
Podľa neverejného poskytovateľa sme povinní doplácať 164,22 € mesačne na osobu, čo v celkovej sume 
predstavuje 3.941,28 € ročne na dve osoby. Dvom klientom vo verejných zariadeniach nemusíme doplácať. Podľa 
zmlúv, ktoré uzavreli klientky s neverejným poskytovateľom sa zaviazali uhrádzať službu z dôchodku a doplatku 
rodinných príslušníkov, pričom štát neverejnému poskytovateľovi dopláca 678 € mesačne na osobu so stupňom 
odkázanosti 6. Budeme sledovať, aké podmienky pre obce vyrokuje ZMOS a podľa toho bude obec postupovať. 
 
K bodu 13. Zmeny a doplnky územného plánu č. 2
Na návrh Mgr. Silvie Rísikovej bol tento bod doplnený na prerokovanie. Zmeny a doplnky č. 2 nie sú stále  
uzavreté, preto je potrebné osloviť p. Ing. Pajerchinovú ako spracovateľku a p Draškoviča ako žiadateľa o ZaD 
č.2. Nesúhlasné stanovisko NAPANT-u bolo opätovne prerokované a opätovne nesúhlasné. Poslanci odporúčajú 
vypracovať vyúčtovanie ZaD č. 2 podľa zmluvy, vrátiť zvyšné peniaze z dotácie žiadateľovi a ZaD č. 2 následne 
uzavrieť . 
Poslanci odporúčajú vyúčtovať dotáciu a pripraviť skončenie obstarávania ZaD č.2. všetkými hlasmi (uznesenie č 
10/2024,  za 4 –Ing. Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, 
zdržal sa 0)

K bodu 14. Rozpočtové opatrenia 
Starostka predložila poslancom rozpočtové opatrenie č. 16/2023 ktorým  sa realizuje. povolené prekročenie a 
viazanie príjmov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov v celkovej sume 9 308,- €, z dôvodu poskytnutia 
transferu zo štátneho rozpočtu na preklenutie dopadov inflácie na rozpočty obcí a z dôvodu zapojenia účelových 
prostriedkov určených na územnoplánovaciu dokumentáciu do kapitálovej časti rozpočtu obce v roku 2023. 
Rozpočtovým opatrením bude navýšená príjmová aj výdavková časť rozpočtu obce na rok 2023 o uvedenú sumu 
a nebude narušená jeho rovnováha. 
Rozpočtové opatrenie č. 17/2023 ktorým  sa realizuje povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené 
prekročenie a viazanie výdavkov v celkovej sume 576,- €, z dôvodu zvýšeného príjmu z dane z nehnuteľnosti 
a použitia uvedených prostriedkov na úhradu zvýšených nákladov na úroky z úverov a na transfer pre materskú 
školu v Kráľovej Lehote.
Poslanci zobrali na vedomie rozpočtové opatrenia 16 17/2023 všetkými hlasmi (uznesenie č.11/2024,  za 4 –Ing. 
Peter Matejko,  Mgr. Silvia Rísiková,  Martin Lichardus, Ing. Tomáš Hellebrandt -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 15. Rôzne
a) Návrh na prijatie VZN o poriadku v obci. Poslancom bol emailom doručený návrh VZN o dodržiavaní 

poriadku v obci, do ktorého je zakomponovaná požiadavka zabezpečenia striech proti zosuvu snehu na 
verejné cesty. Poslanci odporučili do VZN zapracovať, že zvody dažďovej vody nesmú byť vyústené na 
komunikáciu

b) Harmonogram zasadnutí OZ v roku 2024 – Poslanci sa dohodli na periodicite, tak ako to bolo zaužívané 
a teda každý posledný piatok v mesiaci. V prípade potreby bude zvolané OZ aj v inom termíne. Občania 
budú informovaní prostredníctvom úradnej tabule a webovej stránky.

c) Odpoveď na žiadosť o obnovu katastrálneho operátu v k.ú. Nižná Boca – Úrad geodézie, kartografie 
a katastra SR nám zaslalo informáciu, že sa našou žiadosťou o obnovu katastrálneho operátu zaoberajú, ale 
upozorňujú, že pri posudzovaní požiadaviek na obnovu katastrálneho operátu novým mapovaním sa berú do 
úvahy okrem iných aj kapacitné a finančné požiadavky Geodetického a kartografického ústavu Bratislava, 
ktorý je rozpočtovou organizáciou t.j. financie viazané na štátny rozpočet SR.   

d) Vyúčtovanie elektrickej energie – na rok 2024 nám prišli preddavkové (zálohové platby) za elektrickú energiu 
7.805,- € čo je o 2.270,-  € menej ako v roku 2023 (10.075,- €) Najvyššia položka je obecný úrad, ktorý sme 
zateplili zo severnej, západnej a južnej strany, vymenili sme zostávajúce staré okná, plánujeme ešte zatepliť 
strechu a zistiť možnosti inštalácie fotovoltaických solárnych panelov a možnosti dotácií. Ešte bude 
vystavená faktúra  na spotrebu elektrickej energie nájomcom kancelárií v sume cca 2600,- €. 



  2023  2024
 Odberné miesto  záloh/mes záloh/rok nedoplatok preplatok  záloh/mes záloh/rok
1. Obecný úrad 3  637 6023 374   525 5775
2. Obecný dom 74  28 308 170,96   42 462
3 Dom smútku 510  11 121 12   13 143
4 Verejné osvetlenie  173 1903  -284,57  107 1177
5 Vodojem  48 528      
6 Kultúrny dom 74         
7 Merač rýchlosti 1   104 0,39    124
8 Merač rýchlosti 2   104 0,39    124

spolu: 
 897 9091 557,74 -284,57  687 7805
 9364,17  7805

 
e) Daňové priznania – aktualizácia
Starostka – obec pripraví verejnú výzvu na podanie čiastkových daňových priznaní na stavby, ktoré nie sú 
uvedené v katastri a sú postavené na pevných základoch, to znamená drevárne, garáže, prístrešky a všetky 
stavby, ktoré sú postavené legálne ako drobné stavby alebo nelegálne, ale sú pevne spojené so zemským 
povrchom. Občania sa môžu obrátiť na OcÚ a informovať sa o tom, ako podať daňové priznanie. 

Starostka – podala elektronicky žiadosť na ŽSK o dotáciu na vybavenie knižnice. 29.2.2024 bude otvorená 
knižnica od 16.00 v trvaní 2 hodiny a následne každý nepárny štvrtok v týždni. Silvia Rísiková zabezpečí 
inventúru a potom prejdeme na elektronický systém evidencie kníh. Informácie sú zverejnené na webovej stránke 
https://www.niznaboca.sk/obec/obecna-kniznica/

Starostka – máme pokazenú CD mechaniku na ústredni obecného rozhlasu, volala som firme, ktorá predáva 
podobné ústredne a povedali, že toto sa už nedá opraviť, preto musíme objednať novú ústredňu, na ktorú sa 
bude dať v budúcnosti dokúpiť rôzne moduly ako napr. hlásenie na diaľku a pod.  
  
K bodu 16. Ukončenie
Starostka  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie  OZ.

Mgr. Silvia Skusilová 
 starostka

Zapísala: 
Mgr. Silvia Rísiková 

Overovateľ: 
Ing. Tomáš Hellebrandt


